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Zwolle, 25 november 2019

Geachte College,

Afgelopen woensdag 20 november vond een omwonendenavond plaats m.b.t. re-integratieproject 
Convident.  Het doel van deze avond was in beeld te krijgen of genoeg draagvlak bestaat voor de 
beoogde locatie Talentenplein in Zwolle.

N.a.v deze avond willen wij u de volgende vragen stellen:

 

1. Kent het College de frustratie van studenten over de communicatie met betrekking tot de 
timing en uitnodiging voor de bewonersavond en het vernemen uit de Stentor dat hun wijk 
werd aangemerkt als voorkeurslocatie voor dit project? Hoe ervaart het College deze 
handelwijze?

2. Is het College van mening dat op deze wijze recht wordt gedaan aan het protocol “Welkom in 
mijn wijk”? Is er door de initiatiefnemer een impactanalyse gemaakt voor de stakeholders? 
Zo ja, welke stakeholders zijn hiervoor benaderd?
 

3. Studenten, overige omwonenden en Tactus verslavingszorg spraken hun zorg uit m.b.t. de 
gekozen locatie met als gevolg een gebrek aan draagvlak. Hoe ervaart het College het 
draagvlak voor dit project? Is het College op de hoogte van de zorgen van deze partijen? 

4. Klopt het dat er geen 24-uurshulp in het pand komt? Is het College op de hoogte van het feit 
dat in de opzet zoals nu door de initiatiefnemer voorgesteld, de randvoorwaarden die het 
oorspronkelijk project vanuit Denemarken kenmerken en tot een succes maken grotendeels 
worden losgelaten? Hoe beschouwt het College dit gegeven in het kader van een goede kans 
van slagen van dit project?

5. Kan het College aangeven wat zij van de beoogde locatie Talentenplein vindt? Indien zij dit 
geen geschikte locatie vindt, kan zij aangeven welke locatie zij wel geschikt acht?

6. Mogen er  wel of geen gedetineerden met respectievelijk geweldsdelicten of 
verslavingsachtergrond deelnemen? Waar worden deze afspraken vastgelegd? Welke 
voorwaarden, behalve de locatie keuze,  kan en gaat het College stellen aan dit project? Hoe 
wordt inzichtelijk gemaakt aan welke voorwaarden dit project en zijn deelnemers moeten 
voldoen?
 

7. Kan het College aangeven welke vervolgstappen nu gezet gaan worden en wil zij de raad over 
de voortgang van dit project actief informeren?
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